

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/146
14 July 1978

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE EIGHTH MEETING (1978)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body on Wednesday, Thursday and Friday, 19 to 21 July, starting at 10.0 a.m. in Room F.

The main subjects for discussion are as follows:

1. Approval of the draft report of the seventh meeting (TEX.SB/W/144).
2. Review of notifications
 - (a) Reports on status of restrictive measures in accordance with Article 11:11 received from:
 - (i) EEC - TEX.SB/308/Add.3, circulated at a previous meeting. TEX.SB/308/Add.8, supplementary information transmitted by the EEC pursuant to the TSB's request.
 - (ii) Thailand - TEX.SB/314. A report on Thailand's textile industry and its relationship to restrictions in force.
 - (iii) Guatemala - TEX.SB/308/Add.9
 - (b) United States/Romania - Article 4 (TEX.SB/313), circulated at the last meeting.
3. Other business.

¹Seventy-Second Meeting

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/146
14 juillet 1978

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA HUITIEME REUNION (1978)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira à la Salle F, les mercredi 19, jeudi 20 et vendredi 21 juillet. La réunion s'ouvrira à 10 heures.

Les principales questions à examiner lors de cette réunion sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport de la septième réunion (TEX.SB/W/144).
2. Examen de notifications
 - a) Rapports des participants ci-après sur la situation des mesures restrictives, demandés conformément à l'article 11, paragraphe 11:
 - i) CEE - TEX.SB/308/Add.3, distribué lors d'une réunion précédente. TEX.SB/308/Add.8, renseignements complémentaires communiqués par la CEE à la demande de l'OST.
 - ii) Thaïlande - TEX.SB/314. Rapport sur l'industrie textile de la Thaïlande et sa relation avec les restrictions en vigueur.
 - iii) Guatemala - TEX.SB/308/Add.9
 - b) Etats-Unis/Roumanie - Article 4 (TEX.SB/313), distribué à la dernière réunion.
3. Autres questions.

¹ Soixante-douzième réunion